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IZRAKSTS 

 

BIEDRĪBAS „LATVIJAS IN – LINE HOKEJA FEDERĀCIJA” 

biedru sapulces 

PROTOKOLS 

Baloži, Uzvaras prospekts 17-14. 

 
 

2017.gada 15.Februārī        Nr. 1/17 
 

Sapulce izziņota 2017.gada 1. Februārī 

Sabiedrības biedru skaits – 9 

Sapulcē klātesošo biedru skaits – 7 

Sapulce ir lemttiesīga, jo tajā pārstāvēti 7 biedri. 

 

Sapulces vadītājs – S.Durdins 

Sapulces sekretāre – I.Jansone 

 

Sapulces darba kārtība: 

 

1. LV sacensību dalības, plānotā pārskats - 2017. gadam. 

2. Izlases izdevumu apspriešana, plānotā dalība. 

3. Ministrijas finanšu sadalījums, tāmes apspriešana. 

 

1. Ziņo I.Jansone. 

 

  Tuvojas Latvijas čempionāts, visas plānotās un neplānotās sacensības. Zinot kopējo 

budžetu, varam pārskatīt plānotās sacensības- ko var, ko nevar atļauties. 

  

1) Latvijas rolbola meistarsacīkstes netika organizētas, jo LSFP mums skaidri lika saprast, 

ka nefinansēs un neatbalstīs nekādā veidā rolbola sacensības, lai arī paši apstiprinājuši ka 

LIHF pārstāv komadu sporta spēles uz skrituļslidām. Sanāk ka pa lielam- mums nav jēga 

nodarboties ar citiem sporta veidiem izņemot inline hokeju, jo ja to darām- tad pašiem tam 

ir jāmeklē līdzekļi. 

2) Plānotās sacensības- Rolbola izlases dalība Pasaules kausā- notikusi. Abas izlases tika 

līdz ceturtdaļfināliem, kur atttiecīgi izkrita, bet kopumā starti vērtējami kā izdevušies. Ja 

būs iespēja vēl piedalīties- pirms tam gan vajadzētu kādas sacensības uzrīkot. 

3) Eiropas līga vīriešiem, finansējuma trūkuma dēļ- nevaram atbalstīt. Vīriešiem ir šobrīd 

hokeja sezona, sacensības no 3-5.Martam, tas šobrīd nav reāli, jāplāno uz nākamo gadu un 

jāskatās.   

4) Pie plānotajām var pieskaitīt sieviešu komandu dalību Eiropas līgā Francijā- 28-

30.Aprīlī, tur iespējams dosies otrā labākā Latvijas 2016.gada komanda IHK L&L (ceļš – 

pašfinansējums). Federācija varētu apmaksāt dalības maksu sacensībās, Eiropas licences 

un iespējams kādus sagatavošanās treniņus. Uzturēšanos apmaksā Starptautiskā EU 

federācija. Domājams ka būtu labi, ja komanda piedalītos Eiropas līgas spēlēs. 

Nepieciešams arī apmaksāt CERS gada maksu 200EUR (ir saņemts rēķins). Šī dalības 

maksa jāapmaksā arī ja sievietes nebrauc uz čempionkausu, ja vēlamies piedalīties Eiropas 

čempionātā.  

5) Latvijas čempionātus vairākās grupās (sešās, šobrīd) plānojam noteikti. Problēma ir – 

dubultojusies cena Majoros. Jātaisa īsākas spēles vai mazāk grupās komandas, vai kaut kā 

jāsamazina spēļu skaits lai var izspēlēt, jo citādi visa nauda aizies LV čempionātam. 

6) Jūrmalas jaunieši sadarbībā ar mums – vēlas rīkot turnīru studentiem, skolēniem, kas ir 

ļoti atbalstāms. Plānotais laiks- Jūlija sākums. Mēģināt vajadzētu kaut kādu 
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līdzfinansējumu piešķirt, jo tas varētu arī kalpot kā U-18 jauniešu atlase Pasaules 

čempionātam, pārbaudes turnīrs, vai kas tāds. 

7) Jūrmala OPEN 2017- pagaidām neredzu iespējas.  

8) Sezonas atklāšanas kauss- jāskatās no noslodzes- salīdzinoši nevajadzētu būt 

problēmām noorganizēt- jāsagatavo nolikums, lai -kad ir zināms aprēķins (aptuveni Maijs) 

varētu publicēt un aicināt komandas pieteikties (pašapmaksa). 

9)Eiropas čempionāts – 13-16.07, Čehija, Boskovice. Organizatori atsūtīja informāciju, ka 

iespējams vienlaikus būs U-18 vīriešu un sieviešu Eiropas čempionāts. Būtu nepieciešams 

neplānots atbalsts šai dalībai. 

10) Visi čempionāti, turnīri ko bijām plānojuši komandu sporta spēlēm kas nav inline 

hokejs- visdrīzāk vajadzētu atcelt- tai skaitā rolerderbiju, rolbolu un tt. Nav tam 

finansējuma. 

11) Dalība pasaules čempionātā. Čempionāts ir Ķīnā. Uz vietas fakstiski 10 dienas 

jādzīvo. Lidmašīnas biļetes- ir ap 900 EUR vienam cilvēkam. Viesnīcas “tikai ar 

brokastīm” – uz vietas ap 750 EUR uz cilvēka. + ir nepieciešama gatavošanās, treniņu, 

laukuma, formas izdevumu apmaksa. Diezgan nereāli aizbraukt ar 4-trām izlasēm, 

jāizskata prioritātes. Idejiski jābrauc ar spēcīgākajām izlasēm. Tie varētu būt puiši. 

Junioriem spēles no 22.08-02.09 Septembrim, vīriešiem no 01-11.Septembrim. 

Pēc šobrīdējām prognozēm- uz Pasaules čempionātu varam aizbraukt ar vienu izlasi… 

Kādi priekšlikumi? Vajadzētu izskatīt visu ienākošajā secībā. 

 

Diskusija.  

1. Zināms kopējais 2017.gada budžets, izvērtējot visu par un pret, un par dalību sacensībās 

nolēma : 

 

1) Turpmāk neplānot nekādas sacensības citiem sporta veidiem, lai neatņemtu finanses 

inline hokejam. 

2) Par cik Pasaules kauss rolbolā notiek reizi divos gados- un pašlaik dalību sedz rīkotāji- 

atbalstīt rolbolu tikai informatīvi, un spēlējot to treniņu ietvaros. Speciālas sacensības 

netaisīt, jo tam nav finansējuma. Varbūt, ja ir iespēja dabūt zāli Rīgā, un iespēja uzrakstīt 

kādu projektu un tam saņemt finansējumu- tad jā, citādāk- nē. 

3) Eiropas līgas dalību- turpmāk jāpiedāvā uzvarētāju komandām- varbūt tās var atrast 

finasējumu dalībai paši. Tad varētu ieplānot nelielu atbalstu- dalības maksu vai licenču 

iegādei no federācijas puses.  

4) Ja sieviešu inline komanda L&L piedalīsies Eiropas čempionkausā, atbalstīt to – 

apmaksājot dalības maksu turnīrā, licenču maksu, un segt CERS dalības maksu. 

5) Latvijas čempionātā nedaudz palielināt licenču maksu, saīsināt spēļu laiku, paredzot ka 

komandām ir vismaz divas spēles dienā; neiekļaut spēļu apmaksā tablo (ja tam nebūs 

speciāls finansējums)- izņemot augstākās līgas, Sieviešu un Junioru komandu spēles.  

6) Atbalstīt Jūrmalas jauniešu organizēto pasākumu, piesaistot brīvprātīgos, iespēju 

robežās nodrošinot jauniešus ar ekipējumu un skatīties kādu atbalstu vēl var izmantot, bet 

vispirms jāsaprot ko sniegs Jūrmala. Par to var apspriesties kādā no nākošajām sapulcēm. 

7) Jūrmala OPEN 2017- ja nav papildus finansējuma- nevaram organizēt. 

8) Sezonas atklāšanas kauss- mēģinām izskatīt nākamajā sapulcē (tā varētu notikt pirms 

vai pēc sezonas atklāšanas pasākuma). 

9) Eiropas čempionāts – 13-16.07, Čehija, Boskovice. Vajadzētu piedalīties ar abām 

izlasēm, un paredzēt tam kādu finansējumu. 

10) Turpmāk atbalstīt tikai inline hokeja pasākumus. 

11) Dalība pasaules čempionātā. Pēc izvērtēšanas visreālāk ir piedalīties ar U-20 izlasi, tā 

varētu būt labā līmenī šajā gadā. Par vīriešu izlasi grūti atbildēt, ja nebūs papildus 

finansējuma- iespējams nav sastāva lai varētu piedalīties. Ļoti stipra grupa- ASV, Kanāda, 

Čehija. Būtu jābrauc ar izcilu sastāvu lai noturētos grupā, bet tajā laikā visiem ir hokeja 
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sezonas sākums, un iespējams laba sastāva nebūs, un tad nebūtu pareizi atņemt naudu 

citām izlasēm, ja šī izlase nevarēs pienācīgi nostartēt. 

  

2. Izlases izdevumu apspriešana: 

 

2.1. Eiropas čempionāta izdevumu apspriešana : 
 

Izmaksas uz vienu cilvēku (bez sagatavošanas posma): 

 

 Lidojums/cits transports  – ap 250 EUR lidmašīna (vai cits transports) personai. 

 Dzīvošana, ēdināšana –  62 EUR no cilvēka par nakti (Ap 248 EUR- viss laiks) 

 Ekipējums (rezerves riteņi, LV spēļu krekli un tml.) – ap 152 EUR uz cilvēku. 

 Apdrošināšana, transfēri (ap 50 EUR uz cilvēku visā posmā) 

                                       __________________________ 

                    Ap 700,00 EUR  

 

+ ap 600EUR no komandas (2 x komanda = 1200EUR) 

 

2.2. Pasaules čempionāta izdevumu apspriešana: 
 

Izmaksas uz vienu cilvēku (bez sagatavošanas posma): 

 

 Lidojums/cits transports  – ap 1000 EUR lidmašīna personai. 

 Dzīvošana, ēdināšana –  75 EUR no cilvēka par nakti (Ap 750 EUR- viss laiks) 

 Ekipējums (rezerves riteņi, LV spēļu krekli un tml.) – ap 152 EUR uz cilvēku. 

 Apdrošināšana, transfēri (ap 100 EUR uz cilvēku visā posmā) 

                                       __________________________ 

                    Ap 2000,00 EUR  

 

+1200 EUR no komandas (2xkomanda = 2400EUR) 

 

+ nepieciešami izlašu treniņi, pārbaudes spēles, fiziskās sagatavošanas treniņi, laukuma noma 

treniņiem, treneru algas, vai vismaz komandējuma dienasnaudu apmaksa. 

 

Nolemts:  

  Noteikt līdzfinansējumu izlašu spēlētājiem, atkarībā no trūkstošajiem līdzekļiem.  

  

 Ja kāda izlase atteiktu dalību, vai iztiktu ar mazāku summu- finanses jāpārdala pārējo izlašu 

dalības pilnvērtīgai nodrošināšanai. 

 

 Piešķirt līdzfinansējumu U-18 un sieviešu izlasei - dalībai Eiropas čempionātā.  

 

 Piešķirt līdzfinansējumu U-20 izlases dalībai Pasaules čempionātā, un izvērtēt vīriešu izlases 

dalības iespēju.  

 

3. Ministrijas finanšu sadalījums, tāmes apspriešana. 

 

Saistībā ar iepriekš minēto- nolēma: 

 

 Sadalīt Minsitrijas finasnējumu (15792,00EUR) : 
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a) Novirzīt 10000 EUR Pasaules čempionāta lidmašīnas biļešu apmaksai; 

b) Novirzīt 3200 EUR Pasaules čempionāta viesnīcu apmaksai; 

c) Novirzīt 500 EUR Pasaules čempionāta komandējuma dienas naudu izmaksai; 

d) Novirzīt 1000 EUR Pasaules čempionāta dalības maksai par komandu; 

e) Novirzīt 1092 EUR sagatavošanās posmam- Pasaules čempionātam. 

 

Ja sagatavošanās posmā izmantoti mazāk līdzekļi par iepriekš plānotajiem- novirzīt tos 

Pasaules čempionāta izdevumu segšanai. 

 

 Nākošajā tikšanās reizē- izskatīt LSFP piešķirto finansējumu, nosakot ka nākamā tikšanās – 

biedru kopsapulce notiks 2.Martā, 2017.martā 

 

 

Sapulces sekretāre (paraksts)  I.Jansone 

Sapulces vadītājs (paraksts) S.Durdins 

IZRAKSTS PAREIZS 

Biedrība LATVIJAS INLINE HOKEJA FEDERĀCIJA 

 

Rīgā, 2017.gada 15. Februārī z.v. 


